
مصاحبه و خبر  

جریمه استقلال خوزستان 
باشگاه استقلال خوزستان به دلیل نقض اصول کلی 
رفتار و تأخیر در ورود به زمین و همچنین نقص در 
وسایل آمبولانس حاضر در محل بازی، به پرداخت مبلغ 
یک میلیارد و ۱۰۰ میلیون ریال جریمه محکوم شد که این 
رأی قابل تجدید نظر است. تیم استقلال خوزستان در 
دیدار مقابل مس رفسنجان با نتیجه 3 بر ۲ به برتری 
دست یافت. آبی های خوزستان در حال حاضر با کسب 
۱۰ امتیاز در مکان نهم جدول رده بندی قرار دارند.تیم  
استقلال خوزستان در هفته دهم رقابت های لیگ برتر 
میزبان تیم صدرنشین رقابت ها پرسپولیس بود. این 
نماینده خوزستان سابقه یک بار قهرمانی در لیگ برتر 

ایران را دارد.

طلسم 8 ساله تراکتور مقابل استقلال شکست
تیم فوتبال تراکتور با برتری 2 بر صفر مقابل استقلال در 
هفته دهم لیگ برتر موقت به صدر جدول صعود کرد. 
2883 روز در  این پیروزی سبب شد پرشورها پس از 
خانه آبی پوشان پایتخت به برتری برسند. آخرین بار 19 
آذر سال 95 و در دور رفت لیگ هفدهم بود که تراکتور با 
هدایت امیر قلعه نویی موفق شد استقلال را در ورزشگاه 
آزادی تهران 2 بر یک شکست بدهد. در آن بازی علیرضا 
منصوریان روی نیمکت حریف نشسته بود. فرزاد حاتمی 
هر 2 گل تراکتوری ها را در آن مسابقه به ثمر رساند و کاوه 

رضایی نیز برای استقلال موفق به گلزنی شد.
 

ع: بازیکنان شهرراز   ستار زار
هیچ دریافتی نداشتند

سرمربی شهر راز شیراز از بی توجهی مسئولان استان 
ع  فارس نسبت به وضعیت تیمش گلایه کرد. ستار زار
می گوید: »مشکلات زیادی در فوتبال ایران وجود دارد، 
اما در تیم ما شدیدتر است. بازیکنان برای مدیریت 
مشکلات کمک کردند و نشان دادند توانایی فنی زیادی 
دارند. اگر به وضعیت ایده آل برسیم، می توانیم مدعی 
صعود باشیم و امیدواریم به تیم شهر راز کمک شود. 
فارس تنها استانی است که ورزش برای مسئولان آن 
اصلاً مهم نیست؛ وگرنه در دو سال گذشته سری به 
تیم می زدند و حالی از ما می پرسیدند. افرادی بودند 
که برای خرید امتیاز تیم پیشقدم شدند، اما گذشته 
واضحی داشتند و دنبال تیمداری حرفه ای نبودند. خدا 
را شکر که تیم به این افراد واگذار نشد. تبعیض زیادی در 
استان قائل هستند. فجر سپاسی هم تیمی بزرگ است 
و برای صعود تلاش می کند. با این حال اگر قرار کمک به 
ورزش است، باید به همه رشته ها کمک شود.« او با اشاره 
به مشکلات مالی تیمش این طور می گوید: »اعضای تیم 
شهر راز تاکنون دریافتی نداشته  و امیدوارم این مشکلات 
حل شود تا در ادامه رقابت های لیگ یک شرکت کنیم. 

تیم شهر راز متعلق به جوانان خوب شهر شیراز است«
 

بررسی نقش جهان توسط مدیران سپاهان
احمد یوسف زاده، مدیرعامل به همراه اعضای هیأت 
مدیره باشگاه سپاهان از بخش های مختلف ورزشگاه 
نقش جهان بازدید به عمل آوردند. در این بازدید که طبق 
روال هفته ها و روزهای اخیر انجام شد، ابتدا مدیران 
از زمین چمن بازدید کرده و فرایند  باشگاه سپاهان 
تعویض چمن استادیوم نقش جهان را مورد بررسی 
امکانات سکوهای نقش جهان،  بررسی  قرار دادند. 
بخش دیگری از برنامه بازدید یوسف زاده و اعضای هیأت 
مدیره باشگاه سپاهان بود و دستور لازم برای میزبانی 
بهتر تماشاگران پس از بازگشایی مجدد این استادیوم 
داده شد. در پایان این بازدید، پروژه های تکمیل و توسعه 
ورزشگاه نقش جهان توسط مدیران باشگاه سپاهان 
مورد وارسی و پیگیری قرار گرفت. گفتنی است، پروژه 
تعویض چمن ورزشگاه نقش جهان در مراحل پایانی به 
سر می برد و پیش بینی می شود در آذرماه این ورزشگاه 
میزبانی مسابقات سپاهان را از سر گیرد و طلایی پوشان 

به استادیوم اختصاصی خود برگردند.
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تیـــم فوتبـــال ســـپاهان اصفهـــان در 
هفته نهم لیـــگ برتر میهمـــان فولاد 
خوزســـتان بـــود کـــه در نهایـــت این 
دیـــدار بـــا تســـاوی ۲ بـــر ۲ بـــه پایان 
رســـید. شـــاگردان ژوزه مورایـــس بـــا 
این نتیجـــه صدر جدول را از دســـت 
داده و بـــا نتیجـــه دو بـــازی اول هفته 
دهـــم آنهـــا به جایگاه ســـوم ســـقوط 
کردنـــد. هـــر چنـــد ســـپاهان در این 
فصـــل از رقابت های لیـــگ برتر نتایج 
نســـبتاً خوبی کســـب کرده است، اما 
گویا هنوز ســـرمربی پرتغالی این تیم 
بعد از ســـومین فصل حضور در لیگ 
برتـــر ایران نتوانســـته به یـــک ترکیب 
اصلـــی و دلخـــواه دســـت پیـــدا کند. 
ایـــن در حالـــی اســـت کـــه در فصـــل 
نقل وانتقـــالات نیـــز بازیکنـــان با نظر 

مســـتقیم او جذب شـــدند.
ســـپاهان فصـــل جدید را با سیســـتم 

۳ دفاعه آغـــاز کرد و توانســـت نتایج 
خوبـــی هم کســـب کنـــد. امـــا بعد از 
اضافـــه شـــدن اســـتیون انزونـــزی و 
همچنین شـــرایط خـــوب برایان دابو 
و محمـــد کریمـــی، مورایـــس تصمیم 
گرفت بـــه سیســـتم ۴ دفاعـــه فصل 
قبـــل برگـــردد. مورایـــس در هفتـــه 
نهم که یـــک بازی مهـــم مقابل فولاد 
خوزســـتان داشـــت تصمیم گرفت به 
یک بـــاره از بازیکنانـــی در خط دفاعی 
اســـتفاده کنـــد کـــه تاکنـــون در این 
فصل همزمـــان در کنار هم به میدان 

نرفتـــه بودند. 
در ابتـــدا بعد از اعـــلام ترکیب اصلی 
نظـــر  بـــه  فـــولاد  مقابـــل  ســـپاهان 
می رســـید کـــه محمـــد دانشـــگر در 
پســـت دفـــاع راســـت قـــرار می گیرد 
و آریـــا یوســـفی هماننـــد بازی هـــای 
قبلی در پســـت دفاع چـــپ به میدان 
می رود. بعد از شـــروع بازی و چینش 
بازیکنان در زمین مشـــخص شـــد که 
تیم مورایس با همـــان آرایش 2-5-3 
بـــازی می کنـــد. ســـیاوش یزدانـــی در 
کنـــار محمـــد دانشـــگر و محمدامین 
حزباوی ۳ مدافع ســـپاهان را تشکیل 
می دادنـــد و آریـــا یوســـفی بـــه عنوان 

دفاع راســـت و محمد محبی در چپ 
به میدان رفتنـــد! بازیکنی که تاکنون 
در دوران فوتبالی اش در این پست به 
میدان نرفتـــه بود و در جریـــان بازی 
نیـــز کامـــلاً مشـــخص بـــود کـــه اصلاً 
آشـــنایی بـــا وظایف خـــود بویـــژه در 
فـــاز دفاعی نـــدارد. مورایس در حالی 
تصمیـــم گرفت که از ایـــن بازیکنان و 
آرایش تدافعی اســـتفاده کند که روی 
نیمکت حســـین گـــودرزی و وحدت 
هنانوف را داشـــت و همچنین صالح 
حردانـــی بازیکن ملی پـــوش این تیم 
نیـــز از لیســـت مورایـــس بـــرای ایـــن 
دیدار خط خـــورده بود. این شـــرایط 
هـــم باعـــث ســـردرگمی ســـپاهان در 
خط دفـــاع و هم در خـــط حمله این 
تیم شـــد و به نظر می رســـد ســـپاهان 
با ایـــن شـــرایط بـــاز هم مثـــل فصل 
گذشـــته کـــم کـــم از جمـــع مدعیان 
خـــارج شـــود. همان طـــور کـــه گفته 
شـــد ســـپاهان در پایان هفته نهم با 
همیـــن نتایـــج هم تـــا جایگاه ســـوم 
ســـقوط کـــرده و تقریباً همـــان روال 
فصـــل گذشـــته را طی می کند شـــاید 
بـــاز هـــم شـــاهد دوری دور از انتظـــار 

ســـپاهان از صدر جدول باشـــیم.

برنامه لیگ برتر

هفته یازدهم

یکشنبه 11 آذر

ذوب آهن-  شمس آذر قزوین............................  17:30

دوشنبه 12 آذر

15:30  ............................. هوادار- استقلال خوزستان

15:30 ....................... آلومینیوم اراک - گل گهر سیرجان

خیبر خرم آباد- ملوان....................................  15:30

سه شنبه 13 آذر

16:30  ......................... تراکتور تبریز -  چادرملو اردکان

شنبه 17 آذر

پرسپولیس - نساجی مازندران..........................  17:30

20:00 ............................... فولاد خوزستان - استقلال 

یکشنبه 18 آذر

17:30  ............................... مس رفسنجان - سپاهان 

هفته دوازدهم

سه شنبه 20 آذر

.................  ساعت17:30 استقلال خوزستان- ذوب آهن 

...............  ساعت17:30 چادرملو اردکان- آلومینیوم اراک 

جمعه 23 آذر

مس رفسنجان- هوادار .......................... ساعت 17:15

نساجی مازندران- خیبر خرم آباد ...............  ساعت 17:15

شمس آذر قزوین- فولاد ........................   ساعت 17:30

یکشنبه 25 آذر

....................   ساعت 17:30 استقلال- گل گهر سیرجان 

دوشنبه 26 آذر   

...................................   ساعت 17:30 ملوان- تراکتور

...............................   ساعت 18 سپاهان- پرسپولیس

تراکتـــور  دراگان اســـکوچیچ ســـرمربی 
دربـــاره پیـــروزی تیمش مقابل اســـتقلال 
می گویـــد: »آدمـــی نیســـتم کـــه حریفـــم 
را دســـت کم بگیـــرم و گل هایـــی کـــه بـــه 
ثمـــر رســـاندیم روی اشـــتباهات فـــردی 
بازیکنـــان اســـتقلال بـــود. بـــه بازیکنان 
بابت ایـــن برد تبریک می گویـــم. باید این 
را بگویـــم در طول بـــازی مثـــل بازی های 
قبل فوتبـــال تماشاگرپســـند ارائه ندادیم 
و به خاطر فشـــردگی بازی هـــا دچار تغییر 
شـــده بودیـــم. از بـــردی کـــه بـــه دســـت 
آوردیـــم راضی هســـتم. نیمه اول وســـط 

زمیـــن را از دســـت دادیم و با اســـتفاده از 
توپ هـــای بلنـــد ســـعی کردیم تـــوپ را از 
دفاع بـــه مهاجمان برســـانیم کـــه از این 
موضوع راضی نیســـتم. بـــازی حکم دربی 
را داشـــت و استقلال هم بسیار خوب بود 
و مطمئن هســـتم در آینده کارهای بزرگی 
انجام می دهند. شـــجاع خلیل زاده چند 
روز قبل از بازی مصدومیت جزئی داشت 
و بایـــد بـــه او تبریک بگویم کـــه برای مان 
بازی کرد. در ادامه تومیســـلاو اشـــتراکال 
دچـــار مصدومیـــت شـــد و در فوتبال این 
اتفاقـــات می افتـــد. نکته مهم این اســـت 
کـــه بازی را بردیم و فکـــر می کنم لایق این 
برد بودیم. بـــر خلاف بازی های گذشـــته 
کـــه پرس از بالا داشـــتیم در ایـــن بازی در 
وســـط زمیـــن بازیکنـــان شـــکل گرفتند. 

ســـعی کردیـــم وســـط زمیـــن را پوشـــش 
دهیم و ضدحملات خوبـــی هم در ادامه 
داشـــتیم. البته کیفیت چمـــن تفاوتی با 
بار قبلی که دیدم، نداشـــت. همه دلشان 
می خواهـــد کیفیت زمین ها بهتر شـــود و 
امیـــدوارم با بهتر شـــدن چمن ها کیفیت 

لیگ هـــم ارتقا پیـــدا کند.«
او در مـــورد درگیری بازیکنان بین دو نیمه 
می گویـــد: »ایـــن بازی حساســـیت بالایی 
داشـــت. کســـی دوســـت ندارد بازیکنان 
درگیـــری غیرفوتبالی داشـــته باشـــند. در 
مقاطع و بازی های حســـاس به بازیکنان 
هیجان زیـــادی وارد می شـــود و نمی توانم 
بگویـــم کـــه ایـــن اتفـــاق در فوتبـــال رخ 

نمی دهـــد و غیرعـــادی بود.«
اســـکوچیچ در پاســـخ بـــه این ســـؤال که 

»با تســـاوی مقابل پرســـپولیس و پیروزی 
مقابل ســـپاهان و اســـتقلال، آیـــا انگیزه 
ویـــژه ای داریـــد کـــه خـــود را به تیـــم ملی 
اثبـــات کنیـــد؟« اینطـــور می گویـــد: »من 
از پرســـپولیس،  زیـــادی  پیشـــنهادهای 
اســـتقلال و … داشـــتم. برخـــی از آنهـــا 
جدی تر بود ولی الان در تراکتور هســـتم. 
باشـــگاه خوبی داریم و امیـــدوارم بتوانیم 
به موفقیت برســـیم. موضوع جدا شدنم 
از تیم ملی خنده دار اســـت و نمی خواهم 
بـــه آن فکر کنـــم. هدف مـــن در تیم ملی 
حضـــور در جام جهانی بـــود. چیزی برای 
اثبات وجود نـــدارد. الان در تیـــم تراکتور 
هســـتم و تمـــام تلاشـــم را می کنـــم کـــه 
بهتریـــن نتایـــج را بگیـــرم. تیـــم خوبـــی 
داریم و من آدمی نیســـتم که بحث اثبات 

کردن خـــودم را پیش بکشـــم.«
اما درخواســـت او از فدراســـیون فوتبال: 
کـــه  دارم  درخواســـت  فدراســـیون  »از 
تعـــداد تعویض تیم هـــا را بیشـــتر کند. در 
لیگ هـــای اروپـــا هر تیـــم برای هـــر بازی 
می توانـــد ۲۳ بازیکـــن در لیســـت خـــود 
قـــرار دهد ولی بـــا قانونی که فدراســـیون 
گذاشـــته نزدیک به ۵۰ بازیکن در تیم های 
مختلف هر هفته فرصت بازی و نشســـتن 
روی نیمکـــت را پیـــدا نمی کننـــد. فکـــر 
نمی کنـــم ایـــن قانـــون بـــه نفـــع جوانان 
باشـــد و امیدوارم این قانون عوض شود. 
مـــا مربی ها بـــرای هر بـــازی بایـــد خیلی 
فکر کنیم کـــه چطور با تعـــدادی محدود 
از بازیکنـــان تعویضـــی تمـــام پســـت ها را 

پوشـــش دهیم.«

جدا شدنم از تیم ملی ایران خنده دار بود

اسکوچیچ: لایق بردن استقلال بودیم

مورایس ترکیب تیمش را نمی شناسد

سرگیجه در سپاهان

شجاع خلیل زاده، کاپیتان استقلال درباره درگیری اش با گلر این 
تیم در بین 2 نیمه می گوید: »هرچند هواداران استقلال همیشه 
به من بی احترامی می کنند اما آنها را دوست دارم. می گویم به 
من فحش بدهند و هزار بار هم گفته ام ایرادی ندارد اما کاری 
به خانواده ما نداشته باشند. از شروع بازی و استارت نیمه دوم 
به من فحاشی کردند اما هیچ عکس العملی نشان ندادم. فقط 
می گویم وقتی تیم تان نتیجه نمی گیرد به من چه کار دارید. در آن 
لحظه نیز به مادر من فحاشی شد. آخر نیمه اول به این فحاشی ها 
واکنش نشان دادم. سید حسین هم دوید و ماجرا را پرسید. خود 
حسینی هم فحش بخورد 3 تا پشتک می زند و سمت هواداران 
می رود. او رفیق من است اما فحاشی به خانواده درست نیست. تا 
صبح به من فحش بدهند اصلاً برایم مهم نیست. در شروع نیمه 
دوم نیز به بیژن حیدری که همیشه برایش احترام قائل هستم 
گفتم بی دلیل به من کارت دادی. به همین خاطر ناراحت شدم.«

 او درباره استقلال این طور می گوید: »استقلال تیم بزرگی است 
و برایش در ادامه مسیر آرزوی موفقیت دارم. امیدوارم به روزهای 
خوبش بازگردد چون هوادارانش لایق بهترین ها هستند. از طرفی 
امیدوارم خودمان هم امسال با تلاش بازیکنان و تدابیر کادرفنی، 
بهترین نتایج را بگیریم.« خلیل زاده درباره شانس قهرمانی 
تیمش این طور می گوید: »هنوز زود است و در فوتبال هیچ وقت 
نمی توان قولی داد اما امیدوارم امسال یک جام به هواداران 
خود هدیه کنیم. طبیعی است ما باید در تراکتور برای قهرمانی 
را انجام دادیم. فوتبال  بازی کنیم. سال گذشته هم این کار 

جای اتفاقات است و نمی توان پیش بینی کرد آخر فصل قهرمان 
می شویم اما می توانیم برای رسیدن به این هدف تلاش کنیم. 
امیدوارم با این یکدلی هواداران و بازیکنان دست به دست هم 
بدهیم تا یک جام به آنها تقدیم کنیم.« او درباره صحنه مشکوک 
برخوردش با رامین رضاییان در نیمه دوم می گوید: »یک هزارم 
درصد هم پنالتی نبود. اگر چنین صحنه ای را پنالتی بگیرند دیگر 
نمی توان فوتبال بازی کرد. رامین خودش را به من زد. امیدوارم 

شرایط استقلال خوب شود.«

2 بر صفر تیمش  عارف آقاسی مدافع تراکتور درباره برتری 
مقابل استقلال می گوید: »تصور نمی کردیم استقلال عقب 
بازی کند و به همین دلیل در 30 دقیقه ابتدایی شوکه شدیم 
و نتوانستیم برنامه های خود را پیاده کنیم. بین 2 نیمه طبق 
صحبت های اسکوچیچ فهمیدیم باید چگونه بازی کنیم و خدا 
را شکر به گل هم رسیدیم. واقعاً بازی خوبی بود و به همه بچه ها 
خسته نباشید می گویم. 3 امتیاز خیلی مهمی را کسب کردیم. 
امیدوارم در ادامه راه بتوانیم به همین شکل خوب بازی کرده 
و نتیجه هم بگیریم.« او درباره جدایی اش از استقلال اینطور 
می گوید: »در جایگاهی نیستم که درباره استقلال حرف بزنم 
اما درباره آن مقطع کوتاه باید بگویم استقلال فقط هوادار 
دارد و الان هم به خاطر آنها سرپاست. به من گفتند استقلال 
در همه چیز کمبود دارد. من هم از باشگاه بزرگ فولاد به این 
تیم آمدم و چنین کمبودهایی را احساس می کردم. به هر 
صورت شرایط مهیا نبود که در تیم بمانم. در آن زمان گفتند 
جوری حرف بزن که جو هواداری آرام شود اما دلیل جدایی ام 
مسائل خانوادگی نبود. خودم درخواست جدایی دادم زیرا 
واقعاً باشگاه کمبودهای زیادی داشت. هیچ چیز مثل وعده 
دادن و امکانات سر جایش نبود. سال گذشته هم جواد نکونام 
پیشنهاد داد با او در استقلال همکاری کنم. او را می شناختم 
این تیم چنین  و می دانستم تیم برایش مهم است. گفتم 
شرایطی ندارد. البته خودش هم این موضوع را می دانست. به 
نظر من او پرافتخاترین بازیکن ایران است و احساس می کردم 

با توجه به توانمندی هایش می تواند باشگاه را جمع و جور کند 
اما متأسفانه نتوانست تنهایی بجنگد. در این تیم همه چیز 
عالی است. من نباید درباره استقلال صحبت کنم اما حیف 
است این همه هوادار. افتخار داشتم در مقطعی در استقلال 
بازی کنم و به خاطر این موضوع و رفاقت با برخی دوستان، 
ترجیح دادم پس از گلم خوشحالی نکنم. هرچند خوشحالم 
هواداران مان شاد شدند اما از ناراحتی هواداران استقلال نیز 

ناراحت هستم.«

ع ســـرمربی ملـــوان بـــا  مازیـــار زار
یکـــن  ز با میـــت  و محر ز  ا د  نتقـــا ا
جوانـــش می گویـــد: »نمی دانم چرا 
یکـــی از بازیکنان جـــوان تأثیرگذارم 
را محـــروم کردند؟ اگر قرار اســـت از 
بازیکن جـــوان اســـتفاده کنیم پس 
دلیـــل محرومیتـــش چیســـت؟ در 
قوانیـــن آمـــده بایـــد دو بازیکـــن زیر 
۲۱ ســـال روی نیمکت داشته باشیم 
و مـــا هـــم بازیکـــن جـــوان داریم که 
برای مـــان فیکـــس بـــازی می کنـــد 
و کمیتـــه انضباطـــی هـــم بـــه دلیل 
عـــدم حضـــور در اردوی داخلی تیم 
ملـــی جوانـــان محـــروم می شـــود. 
من بازیکن جـــوان وارد تیـــم کنم یا 
خیر؟ در کدام قانـــون آمده که برای 
اردوی ۱۰ روزه بازیکنی که در باشـــگاه 
بزرگســـالان فیکـــس بـــازی می کند، 
باید به تیـــم ملی جوانان بـــرود؟« او 

از حســـین عبدی هم گلایه دارد: »تا 
جایی کـــه من می دانم ایـــن بازیکن 
بایـــد در فیفادی به تیـــم ملی کمک 
کند. ســـرمربی تیـــم ملـــی جوانان 
به فکر خودش اســـت. من دوســـت 
دارم بـــه بازیکن جوان بـــازی بدهم. 
آیـــا ایـــن درســـت اســـت که مـــن در 
حســـاس ترین موقع فصـــل بازیکنم 
را نداشـــته باشـــم؟ اگـــر می خواهید 
همدیگـــر را اذیـــت کنیـــم، بـــه مـــا 
بگویید. من تیمـــم به یک نفر متکی 
نیســـت و بـــا ایـــن کارهـــا مـــا قوی تر 
می شـــویم ولی یکســـری مســـائل را 
درک نمی کنـــم. من قوانیـــن جدید 
را بلـــد نیســـتم و یکی مـــن را توجیه 
کنـــد. ۵ بازیکـــن زیر ۲۱ ســـال داریم 
که در اردو هســـتند و با این شـــرایط 
به مـــا بگویید کـــه از بازیکنان جوان 

اســـتفاده نکنیم.«

نفت  هدایت  به تازگی  که  برهانی  آرش 
مسجدسلیمان را بر عهده گرفته، درباره 
می گوید:  تیم  این  برای  برنامه هایش 
»نفت مسجدسلیمان یک تیم ریشه دار 
زیادی در  بااصالت است و هواداران  و 
این شهر دارد. می دانم به چه تیم مهمی 
تیم  این  به  بتوانم  امیدوارم  و  آمده ام 
که  چرا   ، کنم کمک  می  مرد و  ب  خو
مهم ترین هدفم خوشحال کردن مردم 
مسجدسلیمان است. بازیکنان باکیفیت 
و بسیار خوبی داریم. با آنها صحبت کردم 
و گفتم که جایگاه نفت اینجای جدول 
نیست. هرچند خودشان هم می دانند 
بازی می کنند. تمام  برای چه تیمی  که 
مجموعه نفت مسجدسلیمان از شرایط 
فعلی ناراحتند و برای بهتر شدن اوضاع 
شید  با مطمئن   . بکشیم زحمت  ید  با
بازیکنان  تلاش  و  هواداران  حمایت  با 
و  مدیران  با  افتاد.  خواهد  اتفاق  این 

 . م کرد صحبت  جلسه  چند  مسئولان 
از  خوبی  درک  و  هستند  فوتبالی  آنها 
همکاری  همه جور  قول  دارند.  شرایط 
را دادند و خیلی امیدوارم که مشکلات 
تیم حل شود.« اما قول او به هواداران 
نفت مسجدسلیمان: »هیچ کس عادت 
این  در  را  مسجدسلیمان  نفت  ندارد 
وضعیت ببیند. با این تیم خوبی که داریم، 
خواهیم  تک رقمی  رتبه  باشید  مطمئن 
گرفت. بازیکنان به لحاظ ذهنی شرایط 
خوبی نداشتند ولی این شرایط در حال 
بهتر شدن است. یک برنامه کوتاه مدت 
از  را  داریم که هرچه سریع تر خودمان 
این شرایط خارج کنیم و بتوانیم نتایجی 
شایسته بگیریم. از پیشکسوتان و بزرگان 
فوتبال مسجدسلیمان رخصت می گیرم. 
اینجا خانه آنهاست و من روی کمک شان 
حساب کرده ام. از هواداران هم می خواهم 

هوای تیم را داشته باشند.«

لطفاً فحاشی نکنید

خلیل زاده: رامین خودش را به من زد
 از ناراحتی هواداران استقلال ناراحتم

آقاسی: عقب بازی کردن استقلال شوکه مان کرد

سرمربی تیم ملی به فکر خودش است

ع: چرا بازیکنم را محروم کردند مازیار زار
وعده برهانی به هواداران مسجدسلیمان

نفت تک رقمی می شود

نگاه فنی

اکبر منتشلو
روزنامه نگار
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